

STYRELSEMÖTESPROTOKOLL 2024-09-16

Närvarolista: rocket, Roderik Lundberg Bauhn, ordförande
logolyte, Love Sundin, kassör
eres, Erik Rydengård, suppleant till styrelsen

Fjärrnärvarolista: getz, Getz Mikalsen, systemansvarig

- §0 OFMÖ samt formalia Till mötesordförande utsågs rocket, som förklarade mötet öppnat kl. 18:34.
eres valdes till mötessekreterare.
logolyte valdes till justerare.
- §1 Planering av höstmöte Mötet **beslöt** att höstmötet ska äga rum i sal E:1123 i E-huset, och att datum för mötet ska vara den 23 november. getz eller linuks ansvarar för att boka salen. Mötet **beslöt** även att smörgåstårter ska serveras under mötet. eres fick i uppdrag att undersöka var smörgåstårter kan inhandlas. Vidare **beslöt** mötet att utskickskvällen ska äga rum den 29 oktober. Styrelsen ska innan dess kontrollera om det finns tillräckligt med brev och frimärken; annars ska dessa inhandlas. Under utskickskvällen ska styrelsen även ta fram ett budgetförslag som ska presenteras på höstmötet.
- §2 Fondplacering logolyte föreslog att föreningen ska investera i tre olika indexfonder: en svensk, en europeisk och en global indexfond. Mötesdeltagarna ansåg att förslaget var bra, och logolyte fick i uppdrag att ta fram exempel på lämpliga indexfonder som föreningen kan investera i.

- §3 Planering av df-events Under mötet diskuterades olika events. getz informerade om att flera medlemmar har kommit med förslag, såsom diskussionskvällar och filmkvällar. Mötet tog också upp vikten av att följa upp diskussionerna med D-sek om att delta vid något av deras evenemang för att marknadsföra föreningen. Mötesdeltagarna var eniga om att uppföljningen och kontakten med D-sek bör skötas av aktiva studenter. getz ska kontakta några av föreningens aktiva studenter för att fråga om de kan hjälpa till med detta. getz berättade också att han planerar att bjuda in medlemmar till en presentation om sitt arbete med FreeBSD. Andra medlemmar har också uttryckt intresse för att hålla egna presentationer. Den traditionsenliga glöggkvällen blir av även i år, och mötet **beslöt** att den ska hållas den 3 december.
- §4 Övriga frågor getz lyfte fram att det finns ett behov av underhåll för både servrar och föreningens tjänster. getz föreslog att föreningen skulle kunna arrangera evenemang där medlemmar kan hjälpa till. Som ett incitament föreslogs att föreningen bjuder på mat under dessa tillfällen. Mötesdeltagarna ansåg att detta var en bra idé.
- §5 OFMA rocket förklarade mötet avslutat kl. 19:05.

Vid protokollet Justeras

eres logolyte
Mötessekreterare Justerare